



Danielle J. Mfoumou Ondo, bilingual in French and English, of African origin and Canadian citizen, is:

* **Vice-President and General Manager** of Joama Consulting Inc. (**JOAMA = Justin Ondo Assoumou** from Manitoba for Africa), founded in November 2016, and of **ECCA-MB, Canada / Africa Trade Mission** from Manitoba.

* **Administrator Canada & Marketing and International Development Coordinator** of the NGO **FADD AFRIQUE** (Women in Action for Sustainable Development), partner of the NGO ACO, Afrique Canada Opportunités, <https://www.facebook.com/ACOGroupe>.

* **Presenter** of the weekly international show (Tuesdays and Thursdays) live or rebroadcast, in French and English, '**Canada / Africa - Joama Zoom Hebdo Show**', one of the activities of Joama Consulting whose previous shows are recorded in its channel YouTube, <https://www.youtube.com/channel/UCbQg-kji3NlhxMgeZaLMX7Q>.

** **French homework tutor** at **N.E.E.D.S. Inc.**, <http://www.needsinc.ca/>

JOAMA CONSULTING INC. is an international consulting firm specializing in the development of business opportunities between companies/enterprises, economic operators, authorities in Manitoba, Canada, Africa and elsewhere, while offering local, national and international visibility through its numerous platforms on social networks, via a site <https://joamaconsulting.com/en/prospecting-tour-2017/> and via a professional blog intended for the visibility of its partners / collaborators internationally <http://joamaconsulting.com/blog>.

She studied international economics and development at the University of Ottawa, which is the ideal field for Joama Consulting. As a Canadian experience, she volunteered from 2014 to 2016 at her high school Collège Louis Riel and at the Action Marguerite nursing home. From 2016 to 2020, she also worked at the CCFM in Stella as a line cook, at Tourisme Riel as a tourist agent, at Parks Canada as a student awareness officer, all located in Winnipeg and at the BBY tutoring center as a French tutor in Ottawa.

She started to get involved with Joama Consulting since the first ECCA-MB forum in May 2018 in Winnipeg. She is responsible for:

- Represent the company at meetings or events and report to the CEO.
- Make important decisions concerning the company.
- Organize and / or coordinate certain public or private meetings with our clients or partners.
- Responsible for updating the system database.
- Manage activities of the company in collaboration with the coordinators and representatives of entrepreneurs in Africa and Canada.

She has always believed in the potential of her motherland, Africa, and in the opportunities that she can seize and / or offer. This is why she is optimistic about Canadian and international companies wanting to invest in Africa.



Danielle J. Mfoumou Ondo, bilingue en Français et Anglais, d'origine Africaine et citoyenne canadienne, est :

* **Vice-Présidente et Directrice Générale de Joama Consulting Inc. (JOAMA= Justin Ondo Assoumou** depuis le Manitoba pour l'Afrique), fondée en Novembre 2016, et d'**ECCA-MB, Echanges Commerciaux Canada/Afrique** depuis le Manitoba.

* **Administratrice Canada & Coordonnatrice Marketing et Développement International** de l'ONG **FADD AFRIQUE** (Femmes en Action pour le Développement Durable), partenaire de l'ONG ACO, Afrique Canada Opportunités, <https://www.facebook.com/ACOGroupe>

* **Présentatrice** de l'émission internationale hebdomadaire (Mardis et Jeudis) en direct ou en rediffusion, en Français et Anglais, '**Canada/Africa – Joama Zoom Hebdo Show**', une des activités de Joama Consulting dont les précédentes émissions sont enregistrées dans sa chaîne YouTube, <https://www.youtube.com/channel/UCbQg-kji3NIhxMgeZaLMX7Q>

* **Tuteur aux devoirs de français à N.E.E.D.S. Inc.**, <http://www.needsinc.ca/>

JOAMA CONSULTING INC. est un cabinet de consultation internationale spécialisé dans le développement d'opportunités d'affaires entre les entreprises/compagnies, les opérateurs économiques, autorités du Manitoba, Canada, Afrique et d'ailleurs, tout en offrant une visibilité locale, nationale et internationale via ses nombreuses plateformes sur les réseaux sociaux, via un site <http://joamaconsulting.com/visite-de-prospection-2017/> et via un blog professionnel destiné à la visibilité de ses partenaires/collaborateurs à l'international <http://joamaconsulting.com/blog/>.

Elle a étudié l'économie internationale et le développement à l'Université d'Ottawa, ce qui est le domaine idéal pour Joama Consulting. Comme expérience canadienne, elle a été bénévole de 2014 à 2016 à son lycée Collège Louis Riel et à la maison de soins Action Marguerite. De 2016 à 2020, elle a également travaillé au CCFM de Stella comme cuisinière à la chaîne, à Tourisme Riel comme agent touristique, à Parcs Canada comme agent de sensibilisation des étudiants, tous situés à Winnipeg et au centre de tutorat BBY comme tuteur de français à Ottawa.

Elle a commencé à s'impliquer avec Joama Consulting depuis le premier forum ECCA-MB en mai 2018 à Winnipeg. Elle est responsable de :

- Représenter la société lors de réunions ou d'événements et faire rapport au PDG.
- Prendre des décisions importantes concernant l'entreprise.
- Organiser et/ou coordonner certaines réunions publiques ou privées avec nos clients ou partenaires.
- Responsable de la mise à jour de la base de données du système.
- Gérer les activités de l'entreprise en collaboration avec les coordinateurs et les représentants des entrepreneurs en Afrique et au Canada.

Elle a toujours cru au potentiel de sa mère patrie, l'Afrique, et aux opportunités qu'elle peut saisir et/ou offrir. C'est la raison pour laquelle elle est optimiste envers les entreprises canadiennes et internationales qui veulent investir en Afrique.